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LIETUVOS BADMINTONO FEDERACIJA 

Juridinio asmens kodas 191364897 
Registracijos adresas Žemaitės g. 6, LT-03117 Vilnius 

Duomenys kaupiami ir saugomi Juridinių asmenų registre 
 

NEILINĖS KONFERENCIJOS PROTOKOLAS  Nr. 2022-01 
 

 
Lietuvos Badmintono federacijos (toliau – Federacija) neeilinė konferencija (toliau - Konferencija) įvyko 
2022 m.  balandžio 30 d.- gegužės 1 d., SPIEČIUS, Jaunimo g. 4, Birštonas LT-59210. Konferencijos 
pradžia – 2022 m.  balandžio 30 d. 11. 30 val., pabaiga – 2022 m.  balandžio 30 d. 19.25 val. 
 
Konferenciją inicijavo ir sprendimą dėl Konferencijos sušaukimo 2022 kovo 16 d. įvykusiame posėdyje 
priėmė Vykdomasis komitetas. Visiems Federacijos nariams apie Konferenciją bei jos darbotvarkę 
buvo tinkamai pranešta. Pretenzijų dėl Konferencijos sušaukimo nepareikšta. 
 
Konferencijoje dalyvauja  23 narių atstovų. 
 
Konferencijos pradžioje Federacijoje iš viso yra 30 Federacijos narių. Tai yra, Konferencijoje dalyvauja 
daugiau nei pusė visų Federacijos narių, kvorumas yra. Laikoma kad kvorumas yra visos Konferencijos 
metu. 
 
Konferencijos pirmininku išrinkta Edita Likienė 
 
Susirinkimo sekretoriumi išrinkta Karina Gaidukaitė 
 
Balsų skaičiavimo komisijos nariais išrinkti: Rebeka  Aleksevičiūtė, Jonas Petkus, Karolis Šemeta 
 
I. PROCEDŪRINIŲ KLAUSIMŲ SVARSTYMAS 
 
SVASRSTYTA 1: Konferencijos pirmininko rinkimai. 
  
Pasiūlymas: Edita Likienė 

 
Balsai Už        23 Prieš     0 Susilaikė    0 

 
NUTARTA:  Konferencijos pirmininku išrinkti Editą Likienę.  
 
SVARSTYTA 2: Konferencijos sekretoriaus rinkimai 
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Pasiūlymas: Karina Gaidukaitė 
 
Balsai Už        23 Prieš    0 Susilaikė    0 

 
NUTARTA :  Konferencijos sekretoriumi išrinkti Kariną Gaidukaitę. 
 
SVARSTYTA 3:  Balsavimo komisijos rinkimai.  
Pasiūlyti kandidatai – Rebeka Aleksevičiūtė, Jonas Petkus, Karolis Šemeta.  

 
Balsai Už        23 Prieš      0 Susilaikė   0 

 
NUTARTA: Į balsavimo komisiją išrinkti Rebeką Aleksevičiūtę, Joną Petkų, Karolį Šemeta. 
 
II. DARBOTVARKĖS KLAUSIMŲ SVARSTYMAS 
 
Neeilinės konferencijos darbotvarkė:   
1. LBF 2022 m. kovo 14 dienai. Faktai ir skaičiai. 
2. 2021 m. Revizijos komisijos ataskaitos pristatymas ir tvirtinimas. Pranešėja Laima Chomskytė. 
3. 2021 m. LBF finansinės ataskaitos pristatymas ir tvirtinimas. Pranešėja Vaida Čekauskienė / 
Rimantas Lavrukaitis. 
4. 2021 m. LBF Trenerių tarybos pirmininko ataskaitos pristatymas ir tvirtinimas. Pranešėjai 
Trenerių taryba. 
5. LBF mokesčio už turnyrų administravimą nustatymas ir tvirtinimas. Pranešėjas Algirdas 
Kepežinskas. 
6. LBF žaidėjų licencijų kainų nustatymas ir tvirtinimas. Pranešėjas Algirdas Kepežinskas. 
7. 2022 m biudžeto pristatymas ir tvirtinimas. Pranešėjai Algirdas Kepežinskas ir Darius Likas. 
8. LBF Trenerių tarybos nuostatų pristatymas ir tvirtinimas. Pranešėja Edita Likienė. 
9. LBF Turnyrų reglamento pristatymas ir tvirtinimas. Pranešėjai Algirdas Kepežinskas ir Karolis 
Šemeta. 
10. LBF Rinktinių atrankos kriterijai ir jų tvirtinimas. Pranešėja Vaida Slušnienė. 
11. LBF Pirkimų komisijos sudarymo tvarka ir jos tvirtinimas. Pranešėja Edita Likienė. 
12. LBF Įstatų pakeitimai ir tvirtinimas. Pranešėja Edita Likienė. 
13. LBF Metinių finansinių ataskaitų ir veiklos audito įmonės ar auditoriaus tvirtinimas. Pranešėjas 
Tadas Ivanauskas. 
14. LBF Teisėjų kolegijos tvirtinimas. Pranešėjas Darius Likas.   
15. LBF Apeliacijos komisijos rinkimai ir tvirtinimas. 
16. LBF Strateginio plano 2022-2026 m. pristatymas ir tvirtinimas. Pranešėjai Algirdas Kepežinskas, 
Darius Likas, Tadas Ivanauskas. 
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17. LBF einamųjų projektų pristatymas. 
Sporto Rėmimo Fondo projekto „Badmintono savaitgaliai Lietuvos miestuose ir miesteliuose“ 
pristatymas ir diskusija. 
VMS projekto „Mano mokykla žaidžia badmintoną“. Pranešėjas Marius Šlaustas. 
18. Parabadmintono badmintono perspektyvos Lietuvoje. Pranešėjas Tomas Kiveris. 
19. Elektroninės turnyrų valdymo sistemos įsigijimo klausimas. 
_______________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA:  1. LBF 2022 m. kovo 14 dienai. Faktai ir skaičiai. 
  
Federacijos generalinis sekretorius Tadas Ivanauskas pristatė dabartinę Federacijos padėtį, kurią 
pavyko išsiaiškinti perėmus Federacijos valdymą po 2022m. vasario mėn. Vykusių Federacijos 
prezidento, viceprezidento, generalinio sekretoriaus, vykdomojo komiteto rinkimų.  
Pristatė su kokiais sunkumais naujai išrinkti Federacijos  valdymo organai susidūrė bei kokius darbus 
reikia atlikti. 
R. Kavaliauskas paklausė, ar naujai išrinktiems Federacijos valdymo organams pavyko išsiaiškinti ar 
atsirado dingę kamuoliukai. 
 
 
SVARSTYTA:  2. 2021 m. Revizijos komisijos ataskaitos pristatymas ir tvirtinimas. Pranešėja Laima 
Chomskytė. 
 
Laima Chomskytė pristatė Revizijos komisijos parengtą išvadą už 2021 m. finansinius metus. 
Taip pat pristatė Revizijos komisijos siūlymus: 
1. siūloma sudaryti inventorizacijos komisiją ir atlikti turimo ilgalaikio ir 
trumpalaikio turto inventorizaciją 2022 m. birželio 1 d. duomenimis 
2. siūloma aprašyti ir patvirtinti inventoriaus ir trumpalaikio turto išdavimo ir 
nurašymo tvarką. 
3. siūloma patvirtinti maistpinigių ir dienpinigių mokėjimo dydžius ir tvarką 
sportininkams, teisėjams, treneriams, kitems turnyrų ir stovyklų dalyviams. 
4. siūloma aiškiai reglamentuoti, kas yra su Lietuvos badmintono federacija susiję 
asmenys, susijusiems asmenims nurodyti pateikti visus su jais susijusius 
juridinius asmenis, kurių sandoriai turėtų būti atskleisti konferencijos dalyviams. 
 
Balsai Už       23 Prieš    0  Susilaikė 0 

 
Nutarta: Patvirtinti 2021 m. Revizijos komisijos išvadą už 2021 m. finansinius metus. 
 
SVARSTYTA:  3. 2021 m. LBF finansinės ataskaitos pristatymas ir tvirtinimas. Pranešėja Vaida 
Čekauskienė / Rimantas Lavrukaitis. 
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Vaida Čekauskienė ir Rimantas Lavrukaitis pristatė 2021 m. Finansinę ataskaitą. 
Pristatė, kad Federacijos už 2021 m. Federacijos pajamos sudarė - 295,858.93 EUR, išlaidos - 
196,518.13 EUR. 
 
Taip pat nurodė, kad Federacijai reikėtų nepriklausomo audito, kad būtų nustatyta ar 2021 m. metais 
Federacijos lėšos buvo panaudotos tinkamai ir teisėtai. 
            
Balsai Už        23 Prieš      0 Susilaikė 0 

 
Nutarta:  Patvirtinti 2021 m. LBF finansinę ataskaitą 
 
SVARSTYTA: 4. 2021 m. LBF Trenerių tarybos pirmininko ataskaitos pristatymas ir tvirtinimas. 
Pranešėjai Trenerių taryba. 
 
Generalinis sekretorius Darius Likas pristatė, šiuo metu Federacijos treneriai yra išvykę, todėl 
ataskaita nebus pristatoma ir šiuo klausimu nebus balsuojama šios Konferencijos metu. 
 
______________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA: 5. LBF mokesčio už turnyrų administravimą nustatymas ir tvirtinimas. Pranešėjas 
Algirdas Kepežinskas. 
 
Si8loma nustatyti administravimo mokęsti: 
 LIETUVOS TAURĖS VARŽYBOMS: 3 EURAI UŽ SUAUGUSĮ DALYVĮ  
             2 EURAI UŽ JAUNIMO GRUPĖS DALYVĮ.  
Lėšos bus naudojamos turnyrų administravimo sistemos įsigijimui ir tobulinimui. 
 
 
Balsai Už      23 Prieš   0 Susilaikė  0 

 
Nutarta:  Patvirtinti LBF mokesčio už turnyrų administravimo tvarką. 
SVARSTYTA: 6.  LBF žaidėjų licencijų kainų nustatymas ir tvirtinimas. Pranešėjas Algirdas Kepežinskas. 
 
Algirdas Kepežinskas pristatė, kad siūloma badmintono žaidėjus esančius virš 60 metų ir socialiai 
remtinus vaikus atleisti nuo licencijų mokesčio. 
 
G.Plavinas pasisakė, kad būtų protinga taikyti bent minimalų 1 EUR mokestį. 
A.Lesinskas pasisakė, kad reikėtų Federacijai apsvarstyti ir patvirtinti badmintono žaidėjų licencijų 
nunulinimo terminą, nes šiuo metu Federacijoje konkretaus termino nėra. 
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Balsai Už 21 Prieš     0 Susilaikė  2 

 
Nutarta: Patvirtinti LBF žaidėjų licencijų kainų nustatymo tvarką. 
_______________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA: 7. 2022 m biudžeto pristatymas ir tvirtinimas. Pranešėjai Algirdas Kepežinskas ir Darius 
Likas. 
 
Algirdas Kepežinskas ir Darius Likas pristatė Federacijos biudžetą 2022 metams. 
 
Balsai Už  23 Prieš     0 Susilaikė  0 

 
Nutarta: Patvirtinti LBF 2022 m biudžetą. 
_______________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA:  8. LBF Trenerių tarybos nuostatų pristatymas ir tvirtinimas. Pranešėja Edita Likienė. 
 
Edita Likienė pristatė trenerių tarybos nuostatus. 
 
Balsai Už  23 Prieš     0 Susilaikė  0 

 
Nutarta: Patvirtinti LBF Trenerių tarybos nuostatus. 
_______________________________________________________________________________ 
 
SVARSTYTA: 9. LBF Turnyrų reglamento pristatymas ir tvirtinimas. Pranešėjai Algirdas Kepežinskas ir 
Karolis Šemeta. 
 
Algirdas Kepežinskas ir Karolis Šemeta pristatė LBF turnyrų reglamentą. 
R. Kavaliauskas: pasiūlė netaikyti reglamente nustatytų baudų bent jau iki 2023 metų sausio 1 d., 
kadangi turnyrų reglamentas yra naujas Federacijos klubams dokumentas, kurio Federacija niekada 
anksčiau neturėjo, todėl klubams reikia pereinamojo laikotarpio, kad susipažinti ir atitikti su turnyrų 
reglamente nustatytais reikalavimais. Dauguma Federacijos Konferencijos dalyvių pritarė. 
 
G.Plavinas pasakė, kad reikėtų grąžinti BJ grupę. 
 
SIŪLYMAS 1: Patvirtinti LBF turnyrų reglamentą su sąlyga, kad reglamente nustatytos baudos 
taikomos nuo 2023 m. sausio 1 d. 
 
Balsai Už  22 Prieš     0 Susilaikė  1 
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SIŪLYMAS 2: Patvirtinti LBF turnyrų reglamentą be jokių pakeitimų. 
 
Balsai Už  0 Prieš     21 Susilaikė  2 

 
Nutarta: Patvirtinti LBF Turnyrų reglamentą, su sąlyga, kad reglamente nustatytos baudos taikomos 
nuo 2023 m. sausio 1 d. 
_______________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA:  10.  LBF Rinktinių atrankos kriterijai ir jų tvirtinimas. Pranešėja Vaida Slušnienė. 
 
Vaida Slušnienė pristatė LBF  Nacionalinių rinktinių sudarymo tvarkos aprašą. 
R. Kavaliauskas paklausė, ar tvirtiname nacionalinių rinktinių sudarymo apraše nustatyta, 
vadovaujantis kokiais reikalavimais sudaroma vaikų U-13 ir jaunučių U-19 rinktinė. 
R. Lavrukaitis atsakė, kad viskas Nacionalinių rinktinių sudarymo tvarkos apraše viskas yra bei pridūrė, 
kad nacionalinių rinktinių sudarymo aprašas buvo pateiktas nariams susipažinti iki Konferencijos likus 
30 dienų, todėl reikėjo su juo susipažinti. 
 
Balsai Už  22 Prieš     0 Susilaikė  1 

 
 
Nutarta: Patvirtinti LBF  Nacionalinių rinktinių sudarymo tvarkos aprašą. 
_____________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA: 11.  LBF Pirkimų komisijos sudarymo tvarka ir jos tvirtinimas. Pranešėja Edita Likienė. 
 
Edita Likienė pristatė, kad šis klausimas Konferencijai nėra aktualus ir šiuo klausimu nebus 
balsuojama, kadangi buvo išsiaiškinta, kad vadovaujantis Lietuvos Respublikos Viešųjų pirkimų 
įstatymu išsiaiškinta, kad Federacija yra perkančioji organizacija, todėl pirkimus Federacija turės 
atlikti Viešųjų pirkimų įstatymo nustatyta tvarka. 
 
 
SVARSTYTA:  12. LBF Įstatų pakeitimai ir tvirtinimas. Pranešėja Edita Likienė 
 
SVARSTYTA: 12.1.  siūloma atlikti  įstatų 7.11. punkto korekciją ir išdėstyti jį taip ,,Pranešimas apie 
Konferencijos sušaukimą paskelbiamas oficialiame LBF tinklapyje (www.badmintonofederacija.lt) 
arba visi nariai informuojami elektroninių ryšių priemonėmis arba registruotu paštu asmeniškai 
likus ne mažiau kaip 45 (keturiasdešimt penkioms) kalendorinėms dienoms iki Konferencijos 
pradžios.“ 
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Balsai Už       21 Prieš     0 Susilaikė 2 

 
Nutarta: pritarti įstatų korekcijai, ją patvirtinti ir įstatų 7.11. punktą išdėstant taip ,,Pranešimas apie 
Konferencijos sušaukimą paskelbiamas oficialiame LBF tinklapyje (www.badmintonofederacija.lt) 
arba visi nariai informuojami elektroninių ryšių priemonėmis arba registruotu paštu asmeniškai 
likus ne mažiau kaip 45 (keturiasdešimt penkioms) kalendorinėms dienoms iki Konferencijos 
pradžios.“ 
___________________________________________________________________________________ 
 
SVARSTYTA: 12.2.  siūloma papildyti įstatų redakciją nuostata, kad  ,,Konferencija renka trenerių tarybos 
narius” 
 
Balsai Už       23 Prieš     0 Susilaikė 0 

 
Nutarta: Papildyti įstatų redakciją nuostata, kad  ,,Konferencija renka trenerių tarybos narius” 
 
SVARSTYTA: 12.3.  siūloma papildyti įstatų redakciją nuostata, kad  ,,Konferencija renka teisėjų 
kolegijos narius“ 
 
Balsai Už       23 Prieš     0 Susilaikė  0 

 
Nutarta: Papildyti įstatų redakciją nuostata, kad  ,,Konferencija renka teisėjų kolegijos narius“ 
______________________________________________________________________________ 
 
SVARSTYTA: 12.4.  siūloma papildyti įstatų redakciją nuostata, kad ,,Konferencija tvirtina trenerių 
tarybos nuostatus“ 
 
Balsai Už       23 Prieš     0 Susilaikė 0 

 
Nutarta: Papildyti įstatų redakciją nuostata, kad ,,Konferencija tvirtina trenerių tarybos nuostatus“ 
_______________________________________________________________________________ 
 
SVARSTYTA: 12.5. siūloma atlikti įstatų 8.7. punkto korekciją ir jį išdėstyti taip,, Vykdomojo komiteto 
nariais negali būti Revizijos, Apeliacijos komisijos, Trenerių tarybos, Teisėjų kolegijos ar kitų nuolatinių 
komisijų nariai, tačiau šie asmenys gali dalyvauti Vykdomojo komiteto posėdžiuose be balso teisės.“  
 
Balsai Už       22 Prieš     0 Susilaikė  1 
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Nutarta: pritarti įstatų korekcijai ir ją patvirtinti  įstatų 8.7. punktą išdėstant  taip ,,Vykdomojo 
komiteto nariais negali būti Revizijos, Apeliacijos komisijos, Trenerių tarybos, Teisėjų kolegijos ar kitų 
nuolatinių komisijų nariai, tačiau šie asmenys gali dalyvauti Vykdomojo komiteto posėdžiuose be 
balso teisės.“ 
_______________________________________________________________________________ 
 
SVARSTYTA: 12.6. : siūloma išbraukti iš įstatų redakcijos 8.14.8 nuostatą. ,,Trenerių tarybos teikimu 
tvirtina Lietuvos nacionalinių rinktinių parengimo programas ir atsako už jų įgyvendinimą“ . 
 
Balsai Už       0 Prieš     22 Susilaikė 1 

 
SIŪLYMAS: A. Lesinksas pasiūlė įstatų 8.14.8 punktą palikti, bet atlikti korekciją, numatant, 
kad ,,8.14.8 Trenerių tarybos teikimu tvirtina Lietuvos nacionalinių rinktinių parengimo programas“. 
 
Balsai Už       23 Prieš     0 Susilaikė 0 

 
 
Nutarta: pritarti įstatų 8.14.8. punkto korekcijai, ją patvirtinti, numatant, kad ,, ,,8.14.8 Trenerių tarybos 
teikimu tvirtina Lietuvos nacionalinių rinktinių parengimo programas“. 
_________________________________________________________________________________ 
 
SVARSTYTA: 12.7. : siūloma atlikti įstatų 12.2. punkto korekciją ir išdėstyti jį taip ,,Trenerių Taryba 
susideda iš nemažiau kaip 5 narių, kurie išsirenka trenerių tarybos pirmininką. 
 
E. Likienė pridūrė, kad Trenerių tarybos nariai bus renkami ateinančioje konferencijoje, kurią planuojamą 
šaukti maždaug po mėnesio. 
 
Balsai Už       23 Prieš     0 Susilaikė 0 

 
Nutarta: pritarti įstatų korekcijai, ją patvirtinti ir įstatų 12.2. punktą išdėstyti taip ,, Trenerių Taryba susideda 
iš nemažiau kaip 5 narių, kurie išsirenka trenerių tarybos pirmininką. 
___________________________________________________________________________________ 
 
SVARSTYTA: 12.8. : siūloma išbraukti iš įstatų redakcijos nuostatą 12.3. ,,Trenerių taryba savo veiklą 
grindžia viešumo, savivaldos, kolektyvinių sprendimo priėmimo ir visų lygių valdymo vadovaujančių 
organų renkamumo, asmeninės atsakomybės už pavedimų atlikimą principais.“ 
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E. Likienė paaiškino, kad šią nuostatą siūloma iš įstatų ištrinti todėl, kad ši nuostata yra atkartota Trenerių 
tarybos nuostatuose, kuriuos patvirtino Konferencija, todėl nėra prasmės apkrauti įstatus perteklinėmis 
nuostatomis. 
 
Balsai Už       22 Prieš     0 Susilaikė 1 

 
Nutarta: išbraukti iš įstatų redakcijos nuostatą 12.3. ,,Trenerių taryba savo veiklą grindžia viešumo, 
savivaldos, kolektyvinių sprendimo priėmimo ir visų lygių valdymo vadovaujančių organų renkamumo, 
asmeninės atsakomybės už pavedimų atlikimą principais.“ 
__________________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA: 12.9. : siūloma išbraukti iš įstatų redakcijos nuostatą 12.4. ,,Trenerių tarybos susirinkimas 
yra teisėtas, jei jame dalyvauja ne mažiau kaip pusė Trenerių tarybos narių. Sprendimas laikomas 
priimtu, kai už jį gauta daugiau balsavimo metu dalyvaujančių narių balsų „už“ nei „prieš“. Kiekvienas 
narys balsuojant turi vieną sprendžiamą balsą.“ 
 
E. Likienė paaiškino, kad šią nuostatą taip pat siūloma iš įstatų ištrinti todėl, kad ši nuostata yra atkartota 
Trenerių tarybos nuostatuose, kuriuos patvirtino Konferencija, todėl nėra prasmės apkrauti įstatus 
perteklinėmis nuostatomis. 
 
Balsai Už       22 Prieš     0 Susilaikė 1 

 
Nutarta: išbraukti iš įstatų redakcijos nuostatą 12.4. ,,Trenerių tarybos susirinkimas yra teisėtas, jei jame 
dalyvauja ne mažiau kaip pusė Trenerių tarybos narių. Sprendimas laikomas priimtu, kai už jį gauta 
daugiau balsavimo metu dalyvaujančių narių balsų „už“ nei „prieš“. Kiekvienas narys balsuojant turi 
vieną sprendžiamą balsą.“ 
__________________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA: 12.10. : siūloma išbraukti iš įstatų redakcijos nuostatą 12.5. ,,Trenerių tarybos posėdžiai 
vyksta ne rečiau kaip kartą per ketvirtį. Trenerių tarybos posėdžiai yra protokoluojami.‘‘ 
 
Balsai Už       22 Prieš     0 Susilaikė 1 

 
Nutarta: išbraukti iš įstatų redakcijos nuostatą 12.5. ,,Trenerių tarybos posėdžiai vyksta ne rečiau kaip 
kartą per ketvirtį. Trenerių tarybos posėdžiai yra protokoluojami.‘‘ 
__________________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA: 12.11. : siūloma atlikti įstatų 12.6.4. punkto korekciją ir išdėstyti jį taip ,,Siūlo trenerių 
delegacijas vykstančias į tarptautinius renginius (konferencijas, kongresus, seminarus) ir teikia tvirtinti 
Vykdomajam komitetui kartą per metus,  išklauso bei tvirtina jų ataskaitas;“ 
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Balsai Už       22 Prieš    1  Susilaikė 0 

 
Nutarta: pritarti įstatų korekcijai, ją patvirtinti ir įstatų 12.6.4. punktą išdėstyti taip ,,Siūlo trenerių 
delegacijas vykstančias į tarptautinius renginius (konferencijas, kongresus, seminarus) ir teikia tvirtinti 
Vykdomajam komitetui kartą per metus,  išklauso bei tvirtina jų ataskaitas;“. 
___________________________________________________________________________________ 
 
SVARSTYTA: 12.12. : siūloma papildyti įstatų redakciją nuostata, kad  ,,Trenerių taryba veikia 
vadovaudamasi Trenerių tarybos nuostatais, kuriuos tvirtina Konferencija.“ 
 
Balsai Už       23 Prieš     0 Susilaikė 0 

 
Nutarta: papildyti įstatų redakciją nuostata kad  ,,Trenerių taryba veikia vadovaudamasi Trenerių tarybos 
nuostatais, kuriuos tvirtina Konferencija.“ 
___________________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA: 12.13. : siūloma papildyti įstatų redakcija nuostata  ,,Teisėjų kolegija savo veikloje 
vadovaujasi Teisėjų kolegijos nuostatais, kuriuos tvirtina Vykdomasis komitetas.“ 
 
Gautas G.Plavino siūlymas numatyti, kad teisėjų kolegija savo veikloje vadovaujasi Teisėjų kolegijos 
nuostatais, kuriuos tvirtina Konferencija. G. Plavino nuomone, kad jeigu trenerių tarybos nuostatus 
tvirtina konferencija, tai ir teisėjų kolegijos nuostatą turėtų tvirtinti konferencija. 
 
SIŪLYMAS 1: papildyti įstatų redakciją nuostata  ,,Teisėjų kolegija savo veikloje vadovaujasi Teisėjų 
kolegijos nuostatais, kuriuos tvirtina Vykdomasis komitetas.“ 
 
Balsai Už       18 Prieš     3 Susilaikė 2 

 
SIŪLYMAS 2: papildyti įstatų redakciją nuostata  ,,Teisėjų kolegija savo veikloje vadovaujasi Teisėjų kolegijos 
nuostatais, kuriuos tvirtina Konferencija.“ 
 
Balsai Už       3 Prieš     16 Susilaikė 4 

 
Nutarta: papildyti įstatų redakcija nuostata kad  ,,Teisėjų kolegija savo veikloje vadovaujasi Teisėjų kolegijos 
nuostatais, kuriuos tvirtina Vykdomasis komitetas.“ 
___________________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA: 12.14. : siūloma papildyti įstatų redakciją nuostata  ,,Vykdomasis komitetas tvirtina turnyrų 
reglamentą.“ 
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Gautas A. Lesinsko siūlymas atlikti siūlomos patvirtinti įstatų nuostatos korekciją, numatant, 
kad ,,Vykdomasis komitetas tvirtina turnyrų reglamentą. Turnyrų reglamente nustatytų baudų dydžius 
tvirtina konferencija.“ 
 
SIŪLYMAS 1: siūloma papildyti įstatų redakciją nuostata  ,,Vykdomasis komitetas tvirtina turnyrų 
reglamentą.“ 
 
Balsai Už       0 Prieš     23 Susilaikė 0 

 
SIŪLYMAS 2: siūloma papildyti įstatų redakciją nuostata  ,,Vykdomasis komitetas tvirtina turnyrų 
reglamentą. Turnyrų reglamente nustatytų baudų dydžius tvirtina konferencija.“ 
 
Balsai Už       22 Prieš     0 Susilaikė 1 

 
Nutarta: ,,Vykdomasis komitetas tvirtina turnyrų reglamentą. Turnyrų reglamente nustatytų baudų dydžius 
tvirtina konferencija.“ 
_________________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA: 12.15. : siūloma pavesti LBF Prezidentui Algirdui Kepežinskui arba jo įgaliotam asmeniui pasirašyti 
patvirtintos redakcijos Federacijos įstatus su visais šios Konferencijos metu priimtais pakeitimais bei papildymais ir 
juos pateikti tvirtinti notarui, pateikti įregistruoti VĮ „Registrų Centras“, atstovauti Federaciją pas notarą, VĮ „Registrų 
centras“, atlikti visus kitus veiksmus, reikalingus įstatų patvirtinimui ir įregistravimui. 
 
Balsai Už        23 Prieš   0 Susilaikė    0 

 
Nutarta: pavesti LBF Prezidentui Algirdui Kepežinskui arba jo įgaliotam asmeniui pasirašyti patvirtintos redakcijos 
Federacijos įstatus su visais šios Konferencijos metu priimtais pakeitimais bei papildymais ir juos pateikti tvirtinti 
notarui, pateikti įregistruoti VĮ „Registrų Centras“, atstovauti Federaciją pas notarą, VĮ „Registrų centras“, atlikti visus 
kitus veiksmus, reikalingus įstatų patvirtinimui ir įregistravimui. 
 
 
SVARSTYTA:  13. LBF Metinių finansinių ataskaitų ir veiklos audito įmonės ar auditoriaus tvirtinimas. 
Pranešėjas Tadas Ivanauskas. 
 
Siūloma atlikti LBF Metinių finansinių ataskaitų auditą už paskutinius dvejus metus t.y. 2020 ir 2021. 
Pranešėjas T. Ivanauskas atkreipė Konferencijos dalyvių dėmesį, kad nuo 2023 m. įsigalioja LR įstatymų 
pakeitimai, pagal kuriuos Federacija atsiranda prievolė audituoti Metinių finansinių ataskaitų rinkinį. 
SLBF Metinių finansinių ataskaitų ir veiklos audito įmone siūloma išrinkti V. Sabaliauskaitės PĮ „Biznio 
etika“. Pasiūlymo kaina už finansinės atskaitomybės rinkinio audito paslaugas už vienerius finansinius 
metus 3025,00 EUR., veiklos ataskaitos audito paslaugos kaina už vienerius finansinius metus  968,00 
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EUR.  
T. Ivanauskas paaiškino, kad buvo kreiptasi į auditorių rūmus, dėl audito įmonių rekomendacijų 
pateikimo. Auditorių rūmai pateikė tris audito įmonių rekomendacijas. Auditorių rūmų 
rekomenduotos audito įmonės buvo apklaustos bei buvo paprašyta pateikti pasiūlymus. Geriausią ir 
pigiausią pasiūlymą pateikė V. Sabaliauskaitės PĮ „Biznio etika“. Be to, V. Sabaliauskaitės PĮ „Biznio 
etika“ auditorių rūmai įvardino kaip vieną iš kompetetingiausų audito paslaugas federacijoms ir 
asociacijoms teikiančių įmonių. 
 
R. Kavaliauskas paprašė išrinkto auditoriaus pasiteirauti ar galimas konkrečios Federacijos veiklos 
auditas. Kavaliauskas paaiškino, kad yra poreikis atlikti vieno LBF organizuoto renginio auditą. 
 
Balsai Už        22 Prieš   1 Susilaikė    0 

 
Nutarta: pritari V.Sabaliauskaitės PĮ „Biznio etika“ kandidatūrai audito paslaugoms suteikti. 
________________________________________________________________________________ 
Svarstyta:14. LBF Teisėjų kolegijos tvirtinimas. Pranešėjas Darius Likas. 
D. Likas paaiškino, kad iki Konferencijos nebuvo pateikta nei viena teisėjų kolegijos nario kandidatūra. 
Todėl šiuo klausimu šioje Konferencijoje nebus balsuojama. Be to, paskatino dalvaujančių 
Konferencijoje klubų atstovus siūlyti savo kandidatus į teisėjų kolegijos narius. Pridūrė, kad jauniems 
Federacijos žaidėjams arba bet kuriems kitiems Federacijos badmintono žaidėjams, teisėjavimas yra 
puiki galimybė tobulėti, keliauti po pasaulį teisėjaujant tarptautiniuose badmintono turnyruose ir 
čempionatuose. 
 
SVARSTYTA: 15 LBF Apeliacijos komisijos rinkimai ir tvirtinimas. 
 
Pirmininkas E. Likienė paaiškino, kad Apeliacijos komisiją sudaro trys nariai. Šiuo metu Apeliacijos 
komisijoje yra tik vienas žmogus, todėl šios konferencijos metu reikia išrinkti dar du Apeliacijos 
komisijos narius. 
 
Pasiūlyti kandidatai: Eglė Ramanauskaitė, Gediminas Zaborskis, Aivaras Ūzas. 
 
SVARSTYTA 1.: Apeliacijos komisijos nare išrinkti Eglę Ramanauskaitę 
Balsų už  13 

 
SVARSTYTA 2.: Apeliacijos komisijos nariu išrinkti Gediminą Zaborskį 
Balsų už  15 

 
SVARSTYTA 3.: Apeliacijos komisijos nariu išrinkti Aivarą Ūzą 
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Balsų už  17 

 
 Nutarta: Kadangi daugiausiai balsų surinko Gediminas Zaborskis ir Aivaras Ūzas, nutarta Apeliacijos 
komisijos nariais išrinkti Aivarą Ūzą ir Gediminą Zaborskį. 
______________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA: 16. LBF Strateginio plano 2022-2026 m. pristatymas ir tvirtinimas. Pranešėjai Algirdas 
Kepežinskas, Darius Likas, Tadas Ivanauskas. 
 
Pranešėjai pristatė Federacijos strateginį planą 2022-20226 metams. 
 
R. Lavrukaitis padėkojo už puikiai parengtą Strateginį planą ir paragino Konferencijos dalyvius 
aplodismentais padėkoti pranešėjams už puikų darbą. 
 
Balsai Už        22 Prieš   0 Susilaikė    1 

 
Nutarta: Pritvirtinti 16. LBF 2022-2026 m. strateginį planą. 
________________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA: 17. LBF einamųjų projektų pristatymas. Sporto Rėmimo Fondo projekto „Badmintono 
savaitgaliai Lietuvos miestuose ir miesteliuose“ pristatymas ir diskusija. VMS projekto „Mano mokykla 
žaidžia badmintoną“. Pranešėjas Marius Šlaustas. 
 
Pranešėjas Marius Šlaustas, pristatė, kad pavyko įgyvendinti projektą ,,Mano mokykla žaidžia 
badmintoną“. Projekto metu buvo lankomos mokyklos, bendraujama su moksleiviais ir mokytojais. 
Susidomėjimas buvo labai didelis ne tik iš Vilniaus, bet ir iš Kauno bei kitų Lietuvos miestų. 
Projektas įgyvendintas sėkmingai, bet dėl tuo metu vykusių COVID apribojimų nepavyko suorganizuoti 
tarpmokyklinių turnyrų. 
 
Sporto Rėmimo Fondo projektas „Badmintono savaitgaliai Lietuvos miestuose ir miesteliuose“ dar 
nepradėtas įgyvendinti. M. Šlaustas paskatino visus klubus prisidėti įgyvendinant projektą, nes 
pagalbos labai reikės, kadangi projekto įgyvendinimas reikalauja daug pastangų. 
 
Pristatymo metu Konferencijos dalyviai sutiko, kad projekto įgyvendinimas tikrai sudėtingas. 
A.Lesinskas paprašė išsiaiškinti, kokios Federacijai atsirastų pasėkmės, jeigu visgi projekto nepavyktų 
įgyvendinti. 
_______________________________________________________________________________ 
 SVARSTYTA: 18. Parabadmintono badmintono perspektyvos Lietuvoje. Pranešėjas Tomas Kiveris. 
 
T. Kiveris pristatė Konferencijos parabadmintono perspektyvas ir iššūkius Lietuvoje. Nurodė, kad 
parabadmintono žaidėjų skaičius ženkliai mažesnis nei badmintono. Tačiau pridūrė, kad yra  stiprių 
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parabadmintono žaidėjų, kurie turi perspektyvų tarptautinėje arenoje. Padėkojo Badmintono 
Federacijai už bendradarbiavimą, minėjo, kad buvo surengtos varžybos, kuriose dalyvavo Lietuvos 
badmintono ir parabadmintono žaidėjai. 
T. Kiveris ir E. Likienė, kad Lietuvos Badmintono Federacija ir Lietuvos žmonių su negalia ir badmintono 
asociacija galėtų toliau glaudžiai bendradarbiauti ateityje kaip partneriai, kas būtų naudinga abiems 
organizacijoms. 
________________________________________________________________________________ 
SVARSTYTA: 19 Elektroninės turnyrų valdymo sistemos įsigijimo klausimas. 
 
D.Likas pristatė, kad Federacija savo veikloje naudoja sistemą  - projektą www.badminton.lt. Projektas 
sukurtas ir nuosavybės teisės priklauso Lietuvos ir Vokietijos UAB „Televizijos Komunikacijos“ (toliau – 
TVK), gen. direktorius V. Liorančas; Domenas www.badminton.lt  nuosavybės teise priklauso TVK. 
Dėl duomenų savininkiškumo sukauptų sistemoje vyksta diskusijos, kreiptasi į teisininkus dėl 
išaiškinimo, kadangi TVK savavališkai ištrina arba neduoda prieigos prie projekte www.badminton.lt 
esančių Federacijos duomenų, kuriuos sudaro ir Federacijos žaidėjų asmens duomenys. Pridūrė, kad 
Federacija nuolatos susiduria su TVK šantažu išjungti sistemą ir sistema vienašališku TVK sprendimu 
jau buvo išjungta, tik advokatų pagalba Federacijai pavyko išreikalauti, kad sistema būtų įjungta. Taip 
pat TVK neduoda prieigos prie sistemoje esančių Federacijos duomenų. 
Pastaruosius du mėnesius manipuliuojama Sistemos išjungimu; 
Konferencijai pateiktas TVK pasiūlymas sistemos įsigyjimui už 20 000 Eur. Atkreipė dėmesį, kad 
sistemai yra jau 20 metų, ją reikėtų tobulinti. Tai Federacijai kainuotų nemažai išlaidų apytiksliai dar 
10 000 EUR, be to, kadangi Sistema parašyta sena programavimo kalba, informacinių technologijų 
specialistų, galinčių patobulinti sistemą, skaičius būtų labai mažas, arba iš viso tokių nebūtų, išskyrus 
patį TVK. 
 
D. Likas taip pat pristatė, kad yra gautas MB ,,Voro programos“ pasiūlymas naujos sistemos sukūrimui 
ir įsigijimui pagal Federacijos nurodytus reikalavimus naujos sistemos funkcionalumui, kurio vertė 11 
300 Eur. Naujos sistemos privalumai: 

 Naujas dizainas 
 Sistemos funkcionalumas – programavimo metu galimi įnovatyvūs sprendimai 
 Funkcionalumo programavimas atsižvelgiant į klubų poreikius 
 Integracijos su kitomis sistemomimis, duomenų apsikeitimas 
 Self service registracija, mokėjimai ir t.t. 
 Automatizuoti smulkūs organizaciniai procesai 
 Loginimas, rolių priskyrimas 

Naujos sistemos vystymas užtruks 4 mėn iki pilno funkcionalumo. 
 
Konferencijos pirmininkas pasiūlė balsuoti, kuris pasiūlymas Konferencijai priimtinesnis. 
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SIŪLYMAS 1.: TVK pasiūlymas sistemos įsigyjimui už 20 000 Eur. 
 
Balsai Už        2 Prieš   16 Susilaikė    5 

 
SIŪLYMAS 2. MB ,,Voro programos“ pasiūlymas naujos sistemos sukūrimui ir įsigijimui pagal 
Federacijos nurodytus reikalavimus naujos sistemos funkcionalumui, kurio vertė 11 300 Eur. 
 
Balsai Už        19 Prieš   3 Susilaikė    1 

 
NUTARTA: Pritarti MB ,,Voro programos“ pasiūlymui naujos sistemos sukūrimui ir įsigijimui pagal 
Federacijos nurodytus reikalavimus naujos sistemos funkcionalumui, kurio vertė 11 300 Eur. 
 
Konferencijos pirmininkas pristatė, kad prabalsuota visais Konferencijos darbotvarkės klausimais. 
Paklausė, ar Konferencijos dalyviai turi papildomų klausimų. Papildomų klausimų nebuvo gauta. 
 
Konferencijos pirmininkas paskelbė, kad Konferencija baigta. Atsižvelgiant į tai, kad Konferencijos 
darbotvarkės klausimais pavyko prabalsuoti pirmą Konferencijos dieną 2022 m. balandžio 30 d., 
atsižvelgiant į tai, Konferencija 2022m gegužės 1 d.nevyks. 
 
Pridedama: 
1. Konferencijos dalyvių registracijos sąrašas; 
2. Įgaliojimai ir kiti dokumentai (pvz., balsavimo teisės perleidimo sutartys), patvirtinantys asmenų 
teisę balsuoti Konferencijoje; 
3. Revizijos komisijos išvada už 2021 m. finansinius metus; 
4. 2021 m. finansinės ataskaita; 
5. Įstatai, su Konferencijos metu priimtais pakeitimais bei papildymais; 
6. Turnyrų reglamentas;  
7. Nacionalinių rinktinių sudarymo tvarkos aprašas; 
8. Trenerių tarybos nuostatai; 
9. 2022 m. Federacijos biudžetas; 
10. LBF Strateginio planas 2022-2026 m. 
 
Konferencijos pirmininkas  ___________________ 
 
Konferencijos sekretorius ____________________ 
 
 


